
Zhpisnica
zxr. zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva obce choia

konan6ho dia 22. septembra 2016 o 19.00 hod. v zasadaike ocu.

Pritomni: vid prezenEn6 listina

Podetpritomnfchposlancov OZ: 6

Nepritomni - ospravedlneni: 0

Nepritomnf - neospravedlneni: I

Zatiatok zasadnutia: 19.00 hod.

Ukondenie zasadnutia: 21.35 hod.

Program: 1. Otvorenie,

2. Procedurflne otinl<y,

3. Kontrola plnenia uzneseni,

4. Informfcia o plneni rozpoitu obce k 30.06.2016,

5. Program hospodirskeho a sociilneho rozvoja obce Choia na roky
2016 - 2023 -prejednanie,

6. Sprrlva o kontrolnej iinnosti hlavnej kontrol6rky za2.Stvrtrok 2016,

7. Triedenie odpadu -informdcia,

8. R6zne,

9. Nrflvrh na uznesenie,

10. Zdxer

K bodu 1

Starostka obce Alena ZdhorecmvSpivitalapritomnfch poslancov, pani hlarmri kontrol6rku a

ostatrfch prftomnfch na XI. riadnom zasadnuti Obecn6ho zastupitefstva.



K bodu 2

Starostka obce obozndmila pritomn;fch s programom zasadnuti a a dtlao iom hlasovat'.

s programom zasadnutia prftomnl posranci oZ jednohlasne silhlasili.

Za ..................... 6 poslanci, proti ........................ 0, zdrZal sa ......................0.

Zazapisovatelku zasadnutia starostka navrhla referentku OcU pani 2",uzarlRudzanovri, za
dlenov nilwhovej komisie pani Bc. Mariannu Sv6bovf a Ondreja Seg.ffia, za overovatel]ov
z6pisnice prina Pavla Kdriho a FrantiKka Mankoveck6ho. O tomto n6lrhu dala hlasovat'.

Za ............ 6 poslanci, proti ........... ... . .... 0, zdrial sa ........................0.

K bodu 3

) Na predoSlom zasadnutf bolo doporuden6 starostke obce pre5etrit' iZiadost' pani Veroniky
Matejovej, a obhliadnut' miesto uloZenia prietokovej ru4r do odvodiovacieho
kanilaza ridelom ziskanramiesta na parkovanie osobn6ho auta. Prienirer tejto rury nesmie byt'
menii ako 400 mm. Obhliadka bola vykonanri a pani Matejov6 bola pfsomne aj ristne
usmernenii.
) Rovnako sa riesila aj rekon5trukcia vjazdu do briny k nehnutel'nosti phnaJana
Petrfka, pretoLe tiito rekon5tnrkcia sa zdd byt' nepostadujrica na prietol< dailtovej vody
v odvodiovacom rigole, ktory v stidasnosti v hornej dasti ulice je vplyvom majiteliov
nehnutel'nosti znehodnoten;i.
Zrekon5truovany vjazdpana Petrika bude este stavebnou komisiou pn:slrumanf.
) Starostkaobcezdrovef,informoval4Letakako jej bolo naposledrromzasadnuti
doporuden6, rozposlala obdanom v!,2ry nazaplatente dane z nehnutelnosti a miestnych
poplatkov.

K bodu 4

Starostka obce informovala poslancov o plnenf rozpodtu obce k 30.06,,2016. Postupne boli
prebratd v5etky prijmovd i rnfdavkov6 poloZky rozpodtu.
Celkov6 prijmy obce predstavovali k 30.06.2016 prijmy vo vf5ke 100 176,60 € avydavtry
boli vo vf5ke: 98 543,'02 €.
Plnenie rozpoitu k 30.06.2016 je prilohou ztipisnice.
Poslanci OZ plnenie rozpoitu obce k 30.06.2016 vzali na vedomie.

K bodu 5

V tomto bode bol znovu prejedn6vanf Program sociiilneho a hospoddlskeho rozvoja ( PHSR )
obce Choda20l6 -2023, s ktorym sa poslanci OZ mohli obozn6mit' a pre5tudovaf si ho na
striinke obce www. obecchoca. sk.
PHSR obce Choia na rolqt 2016 - 2023 bol poslancami OZ jednohlasne schvdleny.

Za ............ 6 poslanci, proti ........................... 0, zdrial sa .......................0,



K bodu 6

Podlla schv6len6ho programu nasledoval bod, kedy hlavn6 kontrol6rha obce Helena
Halmovskil predloZila pritomn;fm Z6pis o kontrolnej dinnosti za2.e20l6.podlia jej
vyjadrenia pri kontrole neboli zistene Liadne z6vain6 chyby a poruse,nia.
Zdpis o kontrolnej iinnosti je prllohou zdpisnice.

Poslanci OZ predloZeny zdpis vzali na vedomie.

K bodu 7

Vzhladom na platnost' novdho zilkona 8.79/2015 platndho od I.07 .2016 starostka obce opiit'
infonnovalapritomnfch o spdsobe zberu a separovania odpadu v obciv zmysle tohoto
zfukona.

Pripomenul4 Ze na5a obec uzatvorila zmluvu so spolodnosfou ENVI-PAK, Bratislav4 ako s
nou.fm subjektom - Orgaruzdcia zodpovednosti vyrobcov (OZV ), ktorii zastre5uje zber 4
hlavnfch prudov trieden6ho odpadu: PLASTY, KOVY, PAPIER a StrlLO. Na zber tak6hoto
odpadu obec musi pouZivat' farebne rozli5en6 nddoby pripadne aspoi farebne rozlisen6
wecia. Vrecia mala obci dodat' OZV prostrednfctvom Zberovej spolorinosti, ktorou pre naSu
obec sri Technick6 sluZby mesta ZlateMoravce. Vzhl'adom k tomu, Zr: taklo fungujrici zber ui
na niektorych obciach je zabehnuty, nitm doposial' Technickd sluLby rrrecia nedodali.
Starostka informoval4 2e vztikrutu zfielitosf uZ riesi s kompetentnf mi. Technickd sluZby
prisl'ribili dodanie farebne rozliSenych vriec. Pokiaf by sa do konca roka20l6 zber Styroch
hlavnfch komodit neza(alrealizovaf pomocou smetnych nldob di vriec, obec bude hladaf
novri Zberovri spolodnost'.

Poslanci OZ trito informdciu vzali na vedomie

K bodu 8

Starostka obce predloZila poslancomOZ Ziadosti od obdanov:

o Eva SYI<OROVA,, '..j.242t2016

Vo vojej Ziadosti liadao zruSenie trval6ho pobytu osobiim Zijricim na. sripisnom disle 53.
Pani Sfkorov6 akojedna z dedidov po svojom nebohom otcovi i , zistila
dodatodne, Leby mala byf spoluvlastnidkou nehnutellnosti Choda
Yzhladom k tejto skutodnosti dorudila do kanceldrie obecndho ttradu Liadosf o zru5nie
trval6ho pobytu trom osobiim Zijricim v tejto nehnutefnosti.Svoju Ziadosf odd6vodnilatym,
ie ona ako jedna zo spoluvlastnfkov nehnutel'nosti srihlas k trval6mu pobytu neddvala.

Poslanci OZ sa s uvedenou iiadosfou zaoberali a dospeli k ndzoru, Ze vzhfadom k tomu, Ze na
LV meno pani Sfkorovej nefiguruje, nebu&i sa s uvedenou Ziadosfou zraoberaf. Ak pani Eva
S!,karovd predloi{ list vlastn{ctva, hory potvrdi jej spoluvlastnfctvo k predmetnej
nehnutelhosti bude sa dalej tdto Ziadosf riefif.
Doporuiili starostke obce, aby v tomto men{ pani Sj,korovil informovala.



o Martin ffOSfAf, i , d.;.lrorzoro

PredloZil iiadosf o odkripenie obecndho pozemku par.d- 347 o rnimere 20 m2,k.r1 Choda
ktor'-i tvorf plochu medzi jeho pozemkom par.d. 33211a miestnou konounik6ciou zvanou
Ulidka.

Obecnd zastupitefstvo iiadosf prejednalo a kedZe je predmetny pozentok v siliasnosti
nevyuZity aie pre obec svojou polohou a plochou nezauj{ma4t, OZ n'ojpatinovou vriisinou
schvdlilo zdmer previesf tento moietok obce ako pr{pad hodni, osobit,@z,retefa
( zdhon i.138/19912b. O majetku obc{ v Ln.p. g 9a)ods.t)
ozndmenie o Zdmere bude na dobu 15 dnf uyvesen!,v rtradnej tabulri obce.

Za ............ 6 poslanci, proti .....-....-................ 0, zdrZal sd ................-......0,

Uveden6 Ziadosti sri prilohou z6pisnice.

) Dalej v tomto bode starostka informovala o niekolkfch sfaZnostiach obdanov ( Valkovid
i f, Herdovil i Palu5ka ! ), ktori mali podas prudlcfch dattov rr letrnych mesiacoch
probl6m s daZd'ovou vodou z ddvodu chfbajricich odvodriovacich rigolov.
Jarky zadrnajibyf v obci probldmom, pretoZe niektor6 obdania zlikvirlovali sami a naprfklad
j-E nad Skohkou ulicou uZ nepostadujri na odvod prfvalovej daZd'ovej vody. Je ich nutn6
prehlbit'. Jestvujrice jarky sf priebeZne disten6 a v mesiaci 08/2016 akti
znrchnad Skohkou ulicou prehibiti. Datsielarty sa budri dim skdr rie;S

)Rovnako starostka podala informrlcie o akcirich konajricich sa podas letnych mesiacov:
- 3.07.2016 - futbalovy turnaj, ktorf organizovali futbalisti,
- 9.07.2016 - Rozprivkov6 popoludnie pre deti a ich rodidov. Ztlaslnrlo sa ho 62 deti, akciu
podporil NSK fdelovou dot6ciou 300,- €. Zatieto financie sa nakripili odmeny pre deti.
- 14.08.2016 - IV. Roinik folkl6rneho festivalu ' Zakrulraila kukulirenka" rovako
podporeny ridelovou dot6ciou 300,00 €. Sumou 520,00 € pomohli sponzori. O kolddiky,
pagitde a dalSie dobroty sa postarali - tak ako kahdi rok, neziStne Lenlr z FSk Chodanka.
Starostka zdiraznla, Ze folkl6rny festival orgarizadne a technicky pornohlazabezpedit
dobrovofn6 skupina ludi z obce a festival nijako finandne nezatairlnrzpodet obce.
-27.08.2016 - Gul65 Cup, organizovali ho futbalisti,
- 28.08.2016 - Pol'ovnfclry deil, organizovalo Poformd zdruZente Dolinky
- I(oncom mesiaca august sa zaialo s lipravou dvora materskej sk0lly. Starostka
pod'akovala pritomnfm poslancom - Pavlovi K6rimu a FrantiSkovi Mankoveck6mu za
pomoc. A rovnako vyslovila pod'akovanie aj prlnovi Juliusovi eepdekovi, Vladimirovi
Vicianovi st.a Gabrielovi Valkovidovi pri budovani nov6ho pieskovisl,a. DatSie prace sa riesia
za pomoci pracovnikov na menSich obecnych sluZb6ch.
- Dalej informovala o pripravovanfch akci6cch:
30.09.2016 -2.10.2016 - poznivacizfljazil na Moravu. Trasa ziljazcLu Velehrad - Olomouc.
23.10.2016 - Ucta k star5im - posedenie pre d6chodcov s kulturnym programom.

Poslanci a pritomn[ hostia uvedend informdcie vzali na vedomie.



Nrlsledne bol danf priestor obdanom, ktori sa zasadnutia zudastnili.

o Gabriel Levicki' - upozomil na upchatu apoSkodenri odkvapovri 4inu a zbemy k65 na
kulturnom dome. Upchatie sp6sobuje, Ze podas daLtavoda stek6 podljeho dom a rovnako aj
pod kulturrik.
Starostka inform6ciu vzarana vedomie a prisl'ribila okamZit6 riesenie.

o Maridn Halmovskj - predloZil starostke obce Liadost' o zostabilizovanie obecnej
komunikdcie na ulici Mak[ strana od iisla domu od 69 po ifslo domu 74.
Spolu so Ziadost'ou preloZil aj fotodokumentiiciu k predmetnej dasti nriestnej komunikiicie.
Prin Halmovsky Liadavedenie obce o rie5enie dan6ho probl6mu. Ziro'veivytkol starostke, Ze
ui.preddasom Liadalaj o prehibenie jarkov na z6humni. No doteraz sa nid neriesilo.

Starostko obce - vzalauvedenri Ziadost' na vedomie. Ctuipe obavy obdanov a je v zSujme jej
i cel6ho vedia obce tento probl6m rie5it' av5ak nielen na tejto ulici, ale komplexne v celej
obci, pretoZe sri ulice - Skohka a Lridky, ktor6 sri v este hor5om stave. Starostka podotkla, Ze
tento probl6m sa d6 rie5it' len pomocou doticii. V tomto roku sa v5ak Ziadnevyny o dotricie
na taklito ridel nerealizovali. Vysvetlila obdanom aj skutodnost', Ze je .nutn6 wahoval do je v
obci potrebnej5ie a na Eo Ziadaf financie, di na cesty alebo rekon5tnrkciu iOV, ktora je v
zlom technickom stave. Urdite vSak bude hladaf moZnosti, aby sme aj v na5ej obci mali
pekne a ridelne zrekonStruovan6 miestne komunikScie.

Franti1ek Manhovecftl -poslanec OZ,pipomenul pritomnym obdanom finandnri situ6ciu
obce, ktor6 je neust6le hrkil. Obec spl6ca niekolko fverov, hrozil oztkavny rcLfun.
Moment6lne je situricia o niedo lep5ia, no splitky obec vel'mi zatahtjti. Podotkol, Ze aj
prehlbovanie jarkov nazdhumnije neustiile v pl{ne. Finandne tifio zilelitost'predstawje
diatku cez l0 000 €.

o Michal Gutmnn - pripojil sa k Ziadosti o ripravu miestnych komunik6cii, nakolko aj v
riseku nad kostolom pred jeho domom sa cesta vplyvom prechodu taikychtraktorov a iiut
lrlme. Rovnako ZiadariSit'aj probl6m so spalovanim odpadu zo z6hrad. Navrhuje wdit' na to
def,, aby fudia boli na to pripraveny.

Starostka zd6razil4 Le zo zikonaje spatovanie a vypaliovanie odparlu zo ziJrrradzakiuanf-
Ak tak niekto robf, je to na jeho zodpovednosti. Tento odpad patri do lhnojiska prip.
kompost6ra.

o Ing. Marcela KovrfrEovti - st'aZovala sa na r'.fchlost' a sp6sob jazdy trraktorov, ktor6 prechii-
dzajt obcou a najmil Cintorfnskou ulicou kde ona Zije. Doporuduje, aby si druZstvo samo
vybudovalo cesty na presun tejto techniky.

Starostka obce - o tomto probl6me bude hovorit' s predstavitel'mi jednotlivfch subjektov -
Agrospol a SHR Franti5ek Drgofia.

o Erik Kovdi - stahoval sa na neporiadok na ihrisku, ktory sristavne robia urdit6 deti z obce,
a upozornil na zniden6 dvere na oboch toaletach,ktor6 sa uZ nedajri anit zamknrit'. Nawhuje
zamykanie ihriska.
Dalej spomenul skutodnost'ohladne zavlaiovania ihrisk4 ktord sa takto musf dastej5ie kosit'.
Vzhl'adom k tomuto informuje sa" di by sa nedalo navy5it' aj odmenu za kosenie ihriska.



Starostka obce vysvetlila, Le do sa tlika naqfSenia odmeny za kosenir: ihriska, nemdZe
reagovat'kladne, nakolko sa musi drLat rozpodtu. Zd}razntla, Le uZteraz sa ob6va plnenia
rozpodtu vzhl'adom na zapnutl derpadlo a polievanie ihriska s dfm sa pri nastavovani rozpodtu
ner6talo. Poslanci OZ doporudujir starostke obce hovorit's prinom Miniirom, ktory sa
momentflne star6 o ihrisko a rie5it' s nfm otfuzfq ohfadne mnoZstva k,csenia a polievania
ihriska.
eo sa t'.ika neporiadku na ihrisku, starostka infonnoval a, Ze idepravclepodobne o tu istu
skupinu detf do robf neporiadok aj v centre obce na priestranstve pred fradom, na toaletiich v
Dome smritku, priamo pred kostolom ... Starostka ddvanazvlier/Le diiihrisko zartykaf .
Pokiaf ide o dvere na toalet6ch, dajri sa urobit' nov6 - plechov6.

Jozef Ilavraz - poslanec OZ, narhuje urdif prev6dzkovf dobu miestrLeho ihriska amaf areii
uzamknuff.

Marek Herda - navrhuje predvolat'rodidov deti a toto rieSit' priamo s nimi.

Peter Kovdi - st'aZoval sa na mladjch lludi a ich rychlu jazduautom. Navrhuje dat' do obce
merade rychlosti alebo spomafovade a kvoli traktorom urobit' paspofrtizAciu cesty.

Pavel Kdri - zdstupca starostky, navrhuje informovaf sa ohl'adne f!,ckfto veci na Spr6ve ciest a
zinovei doporudil zavolaf na Regionillnu sprilvu ciest oh-tadne ripravy pijazdovej Stltnej
cesty do obce od bet6nky. A zilrovei vydistit' obe strany pri komuniklicii v mieste vjazduz
obce.

Jozef Havran - poslnec OZ, pipomtna aj vykosene prtjazdovej St6tnej cesty do obce z oboch
striin.

Starostka obcebude o tychto probl6moch hovorif s Regionrllnou spr6vou ciest.

Pavel Kdri - ztistupca starostky, navrhol dat' do zhpisu aj opakovanti neprftomnost' poslanca
Romana Kiihtreibera ktory svoju neridast' neospravedlnil.
S fjmto n6vrhom pritomni poslanci srihlasili.

K bodu 9

Starostka obce vyzvala n6vrhov0 komisiu, aby predniesla nilvrh na uznesenie. Tento poslanci
j ednohlasne schviilili.

Za ............ 6 poslanci, proti .................... ..... 0, zdrial sa ,......................0,

K bodu 10

Starostka obce pod'akovala v5et[im pritomnym zaulasf , kladne hodnLotila pekny podet
pritomn;fch obdanov a bohatu diskusiu.



Starostka obce vysvetlTla, Le do sa tyka narni5enia odmeny za kosenie ihriska, nem6Ze
rcagovat kladne, nakolko sa musf drilaf rozpodtu. Zdfuazila ie uiterazsa ob6va plnenia
rozpodfu vzhl'adom na zapnutl derpadlo a polievanie ihriska s dim sa pri nastavovani rozpodtu
nerStalo. Poslanci OZ doporudujri starostke obce hovorit's piinom Mintlrom, ktor'-i sa
momentiilne star6 o ihrisko a riesit' s nim otivky ohl'adne mnoZstva k,osenia a polievania
ihriska.
eo sa qfka neporiadku na ihrisku, starostka informoval a, Le idepravclepodobne o tu istu
skupinu detf do robf neporiadok aj v centre obce na priestranstve pred fradom, na toaletiich v
Dome smritku, priamo pred kostolom ... Starostka ddvanandLente dri ihrisko zamvkaf .
Pokiall ide o dvere na toaletiich, dajri sa urobit' novd - plechovd.

Jozef Havran - poslanec OZ, narhuje urdit' prev6dzkovri dobu miestrLeho ihriska amat arefl
uzamknut'_i.

Mareh Herda - navrhuje predvolat'rodidov detf a toto riesit'priamo s nimi.

Peter Kovdi - st'aZoval sa na mladych I'udi a ich r'.ichlu jazilt autom. Navrhuje dat'do obce
merade rychlosti alebo spomal'ovade a kvoli traktorom urobit' paspottizdciu cesty.

Pavel Kiri - zSstapca starostky, navrhuje informovat' sa ohl'adne tychrto veci na Splive ciest a
zirovei doporudil zavolat na Region6lnu spr6vu ciest ohladne ripra'qr pijazdovej Stltnej
cesty do obce od bet6nky. A zarovei vydistif obe strany pri komuniklicii v mieste vjazdtz
obce.

Iozef Havran -poslnec OZ,pipomtna aj vykoseniepijazdovej Stritnej cesty do obce z oboch
str6n.

Starostka obcebude o tychto probl6moch hovorit's Regioniilnou spr6vou ciest.

Pavel Kdri - zfsfripca starostky, navrhol dat' do zftpisu aj opakovanri nepritomnost' poslanca
Romana Kiihtreiber4 ktory svoju neridast' neospravedlnil.
S tjmto n6vrhom pritomnf poslanci srihlasili.

Kbodu 9

Starostka obce vyzvala n6whovri komisiu, aby predniesla n6wh na uznesenie. Tento poslanci
j ednohlasne schviilili.

Za ............ 6 poslanci, proti ........ .... ............ 0, zdrial sa .......................0,

K bodu 10

Starostka obce podakovala v5et$im pritomnym zaliulasf , kladne hodnotila pekny podet
prftomn;ich obdanov a bohatu diskusiu. r

starostka obce


